



Protokoll styrelsemöte Frillesås Rid- och Körklubb 2014-01-07

Närvarande: Erika Olsson, Anna Rönneholm, Sara Halldin, Tina Wallin, Tobias Larsson, Lena Henriques och Ulrica Molander.

1. Mötet öppnas av ordförande Erika.
2. **Val av justeringsmän**
Ordförande och Sara Halldin
3. **Föregående mötesprotokoll.**
Det godkändes av mötesdeltagarna.
4. **Ekonomisk rapport**
Katarina upprättar årsbokslut tillsammans med Mattias Schyman.
 - 4.1. **Medlemsregistret.**
Uppgifter om medlemsantal för 2013 ska rapporteras till Svenska Ridsportförbundet senast 15 januari 2014 via Idrott Online Klubb. Anna ansvarar för detta. Medlemsfaktura för 2014 är utskickad till samtliga medlemmar i registret.
 - 4.2. **LOK-stöd.**
LOK-stödsrutinen finns nu på hemsidan samt är utskickad till samtliga tränare. Tina rapporterade att LOK-stödet för 2013 ligger i paritet med samma period föregående år.
5. **Rapport från avdelningarna**
 - 5.1. **Klubbstuga** – Anna Samuelsson är tillbaka från sjukskrivning, städar måndagar och torsdagar.
 - 5.2. **Cavallo** – Hanna Linder kunde inte närvara. Årsmöte för Cavallo måste planeras in före FRK:s årsmöte. Om intresse finns ska anmälan göras till "Vi i Stallet" – det är en teoritävling som handlar om hästar. Det är en lagtävling som arrangeras i hela Sverige och är öppen för barn i åldern 10-13 år. Erika pratar med Hanna om detta.
 - 5.3. **Gymkhana** - Då hoppträningen onsdagar är flyttad till familjens Ströms ridhus i Stockared är manegen ledig igen på onsdagar. Styrelsen tog beslut att tiden 18.45 – 19.45 disponeras för gymkhana varje vecka i enlighet med vår vision att vara en ridklubb med en bred verksamhet och verka i fyra discipliner. Sara Halldin ansvarar för att prata med Inger och ta fram ett förslag på tränare och grupper.
 - 5.4. **Voltige** –Karin och Inger vill åka på voltigekonferens lite längre fram. Styrelsen tar beslut att de ska åka men efterfrågar ett formellt skriftligt underlag om syfte och budget som ska godkännas innan biljetter beställs. Erika ansvarar därefter för att söka utbildningsbidrag för resan från Kommunen.
 - 5.5. **Hoppning** – Den mentala kursen för ponnyhoppnyttarna är genomförd, uppskattad av deltagarna. Eventuell kurs för vuxna tävlingsryttare längre fram. Erika ställer frågan till Otto Graffner som har dialogen med tränaren. Hoppträff för division 3 lag ponny och häst planerat till 11/1 i klubbstugan, kl 10.
 - 5.6. **Dressyr** – Dressyrmöte ägde rum 5/1, två ponnylag i division 3, lagledare Anna Sandberg och Emma Persson. Ett hästlag för division 3, Rebecca Molander R lagledare. Ett division 1 lag, lagledare Malin Karlsson. Den subventionerade träningen inför första omgången blir Inga-May Bylund för häst och för ponny blir det Britt Hammar. Ponnylaget rider fyra tillsammans i lagtävlingen och Britt Hammar kommer att gå igenom detta och berätta hur det går till samt att ponnyryttarna får träna på det.
 - 5.7. **Privatstallet** – Stallchef sökes. Annars inget att rapportera.
 - 5.8. **Ridskolan** - Hästbidraget från kommunen har använts till ridskolans hästar och ponnyer, nya vintertäcken är inköpta. Inger Lindberg deltog i säkerhetskurs 131107. Inger fick material med sig som ska gås igenom, en checklista utifrån säkerhetsperspektiv, följer vi detta? Lena och Sara bokar ett möte med Inger och går igenom checklistan. Avrapportering till styrelsen nästa styrelsemöte. Nytt arrendeavtal mellan Inger och Kjell Lindberg och FRK ska upprättas för 2014, detta ansvarar Erika och Ulrica för. Ridskolan planerar att starta en ny nybörjargrupp på fredagar.
 - 5.9. **Fiket** - Sara meddelar att bemanning delvis löst under våren men mer frivilliga behövs! Vid tävlingarna får fikapersonal planeras in från tävlingsledaren.

6. Förbund/Distrikt

Svenska ridsportförbundet har kommit med ny info om Grönt Kort. I samarbete med SISU Idrottsböcker har boken Grönt Kort reviderats. Nu finns en mobilanpassad webbplats som stöd i utbildning. Sandra Rönliden får kontaktas för en ny kurs inför tävlingsstarten 2014. Mer info finns på Ridsportförbundets hemsida. Inbjudan till ridlärardagar i Göteborg, 13 mars. Sista anmälningdag 2 februari.

Medlemsantalet skall inrapporteras till Sv Ridsportförbundet senast 15 januari. (Anna R ansvarar) Från och med 1 januari 2015 kommer alla medlemmar i förening ansluten till Svenska Ridsportförbundet omfattas av en olycksfallsförsäkring via sitt medlemskap. Förbundsstämmans beslut innebär att samtliga föreningar får möjlighet att gå över till Svenska Ridsportförbundets olycksfallsförsäkring under 2014. Då behövs troligtvis inte en egen försäkring längre, Ulrica kollar upp vad det innebär för oss och avrapporterar nästa möte.

7. Brandskydd 13

Inget att rapportera

8. Utbildning

Första hjälpen kurs – Planeras 2014.

Equipe – Utbildning behövs. Ta hit någon kunnig från någon annan klubb och ha kurs enbart för oss, Ulrica kollar upp detta.

9. Marknad/Sponsring

Klubbprodukter: Det finns ett förslag från ett företag, www.sjohagen.com, där kunden själv kan beställa, cirka 10 produkter. Tina har skickat ut info till styrelsen för påseende. Senast söndag 12/1 ska övriga i styrelsen ge feedback till Tina om vad vi vill ha och eventuellt annan leverantör.

Avrapportering/Uppföljning beslut

Inget att rapportera.

10. Övrigt

10.1. **Tränaravtal** – Har skickats för godkännande till privattränarna i klubben.

10.2. **Tävling** – 55 glada funktionärer åker till Gbg Horse Show den 26/2.

10.3. **Ryttaröverenskommelse** – Har lagts ut på hemsida med info. Pärmen kommer att finnas i klubbstugan med alla överenskommelser. Ulrica M ansvarar för att avtal distribueras till alla licensierade tävlingsryttare och för att påskrivna avtal samlas i pärmen. Bästa ryttarekipage ska utses per gren, vid årsmötet 2015. Lena Henriques tar på sig att ansvara för detta.

10.4. **Valberedning** – Arbete pågår att hitta nya styrelsemedlemmar, rapporterar Anna S. Namnförslag kan läggas i postlådan till höger om klubbstugan. Info ska läggas ut på hemsidan med önskan om förslag.

10.5. **Förslag** från Rebecca Molander-R att en "**In memoriam-tavla**" ska sättas upp i klubbstugan med foton på hästar och ponnyer som inte längre finns med oss på jorden. Beslut tas att detta ska göras.

10.6. **Anläggning** – Anläggningsmöte planerat till 18/1 kl 10. Ulrica, Erika, Otto och Kjell kommer diskutera prioriteringar.

Beslut tas att Erika kommer att ansöka om bidrag från Hallands Idrottsförbund avseende förbättringar i säkerhet på anläggningen.

11. Nytt möte

Nytt möte **2014-02-04, kl 18:30**. Preliminärt datum för årsmöte ändrat till 140223. **Anna R tar fram kallelse enligt våra stadgar med support av Erika.**

Vid pennan
Anna Rönneholm

Justeras:

Erika Olsson
Ordförande

Sara Halldin
Ledamot